
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 18/2023

Aika: 28.5.2023 Paikka: Huone 203a
kello 18:00

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Maiju Koponen
Miika Luhtamäki Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto Samu Hasegawa (P 7.3)

Poissa: Sofia Ahola Tommi Karvonen
Aino Juvakka Elias Pasanen
Aino Ylänne

S/P = Saapui/poistui kohdassa

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 18:13.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

Siirrytään kohtaan 7.3.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Tornivaara ilmoitti, että saimme tietoa että vuosijuhlalahjaksi saatu

mehiläisfarmi voi hyvin.
5.2. Peltola ilmoitti, että tänään on mahdollisesti viimeinen viikkotiedote ennen

kesätaukoa.
5.3. Kontio avasi verottajan kirjeen. Tornivaara avasi espoon kaupungilta laskun.

Kilta sai postissa Tapmereen ympäristöteekkarikilta YKIn indikaattori lehden.
Raati kiittää postista.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Ei uusia jäseniä.
6.2. Raadin palaute

Ei raadin palautetta.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Kontio: Chilli viikko ja nyt alkoi työt. Kirjanpitoa saanut myös edistettyä.
Peltola: Kiireistä on koulun ja töiden parissa.
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Koponen: Mukava viikonloppu ja ihan chilliä. Huomenna englannin esitelmä ja
pitäisi saada esitys kokoon.
Koivisto: Mukava viikonloppu takana. Liikaa kursseja käynnissä. Fuksiopasta
pitäisi edistää.
Luhtamäki: Mökillä virkistävä viikonloppu lukiokavereiden kanssa. Bella Italia
on vuoden kohokohta perjantaina.
Martti: Viikonloppuna oli rennosti ja väsyttää silti. Vapaa viikonloppu takana ja
pystyi tekemään mitä huvitti. Piti siitä, että YKI ilmoitti lehdessään paljon
vuosijuhliin meni rahaa.
Tornivaara: Menee kivasti ja paljon kaikkea tekemistä. Onneksi kohta alkaa
loma ja voi lähteä reilaamaan. Odottaa prejantaina olevaa Bella Italiaa.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. Varastojen siivouspäivä

Tornivaara mainitsi, että porukka teki hyvää työtä. Tavaraa väheni
varastoista. Keskustelua syntyi myös tavaran lainauslistasta. Peltola
tekee taulukon, johon merkitään varaukset.

7.2.2. ISOkaste
Luhtamäki kertoi, että oli rento tapahtuma kokonaisuudessaan.
Otarannan kattosauna sopi hyvin tapahtuman tilaksi.

7.2.3. Kiltahuoneinfo
Tornivaara kertoi, että infoon osallistui kourallinen ihmisiä. Harmi, ettei
ollut rakennustekniikan kandeja paikalla. Kiltalaisilta tuli hyviä
kysymyksiä koskien uusia tiloja.

7.2.4. HypnoOSI
Koivisto kertoi, että tapahtuma oli todella mukava. Rento kesäfiilis.
AYY:n toiminnanjohtaja soitti Tornivaaralle. Koivisto mainitsi, että
palautetta tuli siitä että tapahtumaa ei järkätty kaikkien kiltojen ISOille.

7.2.5. IK goes Porvoo
Peltola kertoi, että oli mukavaa. Tapahtumassa käytiin museossa,
kierreltiin Porvoota ja syötiin jäätelöä.

7.3. SRT-päivien 2024 esittely
Hasegawa kertoi, itsestään sekä toisesta tapahtuman järjestäjästä Leevi
Mattilasta. SRT-päivät eli Suomen RakennusTeekkaripäivät, on tapahtuma
joka kokoaa rakennustekniikan DI-opiskelijat kerran vuodessa.
Koneinsinöörikilta järjesti aikasempina vuosina tapahtuman, mutta
kandiuudistuksen seurauksena vetovastuu siirtyisi IK:lle. Esittelivät alustavan
päivän kulun torstaista lauantaihin. Torstaina olisi saunailta. Perjantaina
seminaari, excursio, lounas, rastikiertely ja sitsit. Lauantaina sillis, jonka
jälkeen tapahtuma loppuu.

7.4. Yhdenvertaisuustyöryhmän kuulumiset
Tornivaara kertoi, että työryhmän tapaaminen oli viime viikolla. Kokouksessa
työryhmä kävi läpi mitä haluavat yhdinvertaisuussunnitelmalta. Kuluvan viikon
kokouksessa kävivät läpi sitä mikä on nykyinen tilanne killan
yhdenvertaisuussuunnitelmassa..

8. YHTEISET
8.1. Rakentajanaukio 4:n kiltahuonetilat
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Tornivaara ehdotti, että ei tehdä tänään päätöstä uusiin tiloihin
muuttamisesta. Tähän ehdotukseen oltiin samaa mieltä. Kiltahuoneinfossa tuli
keskustelua opiskelutiloista, joka olisi verrattavissa nykyiseen
prujuhuoneeseen. Rakennustekniikan laitoksen toisessa kerroksessa olisi
avointa opiskelutilaa, jota laitos esitti opiskelutiloiksi. Kyselyitä esitettiin
opiskelutilasta, joka olisi heti kiltahuoneen läheisyydessä. Tornivaara ehdotti,
että ei muuteta kesällä. Odotetaan syksyyn ja pidetään toinen info ja sen
jälkeen tehdään päätös jatkosta.

8.2. Pomppupäivä
Tornivaara mainitsi pomppupäivästä. Virkistykseen ei kyselyn mukaan pääsisi
kaikki, joten siirretään pomppupäivä loppukesään tai alkusyksyyn.

8.3. Killan lippu tohtoripromootioon
Killalle tuli kyselyä killan lipun viemisestä tohtoripromootioon. Sovittiin, että
Koivisto vie lipun tohtoripromootioon ja sopii asiat tapahtumaa järjestävän
tahon kanssa.

8.4. Orientaatioviikko
Tornivaara kertoi, että voitaisiin sopia raadista vastuuhenkilöt
orientaatioviikolle tietyille päiville. Koivisto tekee excelin, johon merkitään
vastuuhenkilöt jokaiselle päivälle. Koivisto mainitsi myös siitä, että
fuksiryhmissä on raatikummit, joka kannattaa muistaa syksyä ajatellen.

8.5. Raadin kesäpäivät
Tornivaara mainitsi, että kesäkuun viimeinen viikonloppu on varattu raadin
kesäpäiviä varten. Mökkejä on selvitelty raatilaisten keskuudesta. Kontio
ehdotti vuokramökkiä, jos tarpeeksi isoa mökkiä ei löydy. Asiaa jäädään
selvittämään nopealla aikataululla.

8.6. Kesäloma
Tornivaara mainitsi, että jokaisen tulisi pitää kesäloma kesällä raatihommista.
Ehdotusta lomalle tuli killan kesäpäivien jälkeen. Sovittiin, että kesäloma
pidetään välillä 16.7.-14.8.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Kevään kuulumiset

Martti kertoi, että toimikunnalla on mennyt hyvin ja tapahtumista on tykätty
paljon. Toimikunnat ovat toimineet hyvin ja asioita on edistetty.

9.2. Virkistys
Martti kertoi, että on pohtinut virkistystä ja haluaisi tehdä jotain erilaista kuin
normaalisti.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. Ei esille tulleita asioita.

11. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
11.1. Viestinnän uudistus

Peltola kertoi, että on suunnitellut kevyttä ulkoasun uudistusta killan
viestintään. Tarkoitus olisi tehdä kesällä uudistusta ja syksyllä aloittaa
tiedoitus uudella ilmeellä. Tornivaara kertoi, kaveristaan joka on tehny
viestintähommia ja että häneltä voisi saada hyviä vinkkejä.
Koivisto mainitsi, että voisi tehdä logoja somea varten.
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12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Ei esille tulleita asioita.

13. IE-Perhe
13.1. Ei esille tulleita asioita.

14. FUKSITOIMIKUNTA
14.1. Ei esille tulleita asioita.

15. MAISTERITOIMIKUNTA
15.1. Ei esille tulleita asioita.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Tilannekatsaus

Kontio kertoi, että oli laskenut killan rahavaroja ja tallettanut niitä killan tilille.
Rahavaroja on talletettu 2123 € tilille ja käteistä kassassa on 1877,55 €, joista
myyntikassassa 129 €.

16.2. Laskut ja kulukorvaukset
Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat laskut ja kulukorvaukset.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. MAIKin yhdistysjäsenyys

Päätös: Liitytyään MAIK:in yhdistysjäseneksi.

19. M.E.T.A.
19.1. Tornivaara mainitsi kahvihetkistä ja kiitti keväästä. Tässä on kevään viimeinen

kokous.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Tornivaara sanoi, että seuraava kokous pidetään viikolla 34 ja kokouksen

tarkempi ajankohta päätetään myöhemmin raadin telegram ryhmässä.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 20:30.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 29.5.2023
Otakaari 4 LIITE 1
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 29.5.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Turun Tilausliikenne Oy Kuljetus AATUun 1030.00
Petteri Niska Kiltisnuudelit. 4pkt Alepa Otaniemi 5.30

Ella Koivisto ISOkasteen jatkojen ruoat 19.5.2023 94.31

Rasmus Kontio Käteistalletus 20.5.2023 -2123.00
Ella Koivisto AYY vujuedustus 72.60

Maiju Koponen AYY vujuedustus 72.60

Ella Koivisto AYY vujulahja 10.00

Katariina Kokkonen Fuksijuttuja 1370.82

Wuollet Visuals Valokuvaus, Hessun pääjuhla 299.99

Ilmari Oinonen Lego Star Wars 34.99

Vilma Martti Kokouseväät 64.23

Joonatan Seppänen Rahiksen virkistys 35.33

Leevi Koistinen Pelihommia switchille, tiivistettä kiltikselle 135.65

Aino Tornivaara Kahvia kiltikselle 6.59

Espoon kaupunki Hiekkakentän vuokra 15.00

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


